

通告

PlayScope

滙豐智樂遊戲萬象館

通告編號 Notice no. : N2012017

遊戲萬象館服務暫停通知

為配合香港政府推出的新一輪防疫措施，萬象館由二零二零年十二月二日（星期三）起暫停遊戲服務及玩具圖書館服務直至另行通知，以保障參加者及本館職員的健康及安全。

如參加者已預約二零二零年十二月三日或之後的大玩時段，職員將陸續聯絡受影響之家庭進行改期安排*，請各位耐心等待。另外，有關遊戲隊長及玩具隊長會籍，本館稍後會公布相關安排。

本館將會密切留意政府及衛生部門之最新消息，再擬定服務重開的日期。如有不便之處，敬請見諒。

如有任何疑問，可透過以下途徑與智樂職員查詢及留意最新消息：

電話查詢：6396 7351 / 2650 2607

電郵查詢：playscope@playright.org.hk

Facebook 訊息：Playright Playscope

願疫情盡快減退，孩子可如常地自由暢玩！

*註：已預約之可參加者按照原本的預約人數及時段，更改預約至未來三個月內所開放的大玩時段。

滙豐智樂遊戲萬象館 謹啟
(HSBC Playright PlayScope)
2020 年 12 月 17 日



Notice

PlayScope

滙豐智樂遊戲萬象館

Notice no. : N20120102

Temporary service suspension

To coordinate with the latest anti-epidemic measures that were announced on 30th Nov 2020, taking place from the 2nd to 15th of December 2020, Playscope will be suspended until further notice.

We will contact the reserved families (from 2nd to 6th of December, 2020) to reschedule* due to the suspension of service. It may take a little while to answer all the inquiries. Besides, regarding the membership of the Play captain and Toy captain, will be announce the relevant arrangements later.

Regarding the reopening date, Playscope will closely monitor any announcement from the government and health department before making any decisions. Thank you for your understanding and apologise for the inconvenience caused.

Contact information is as follows:

Telephone: 6396 7351 / 2650 2607

E-mail: playscope@playright.org.hk

Facebook message: Playscope Playscope

May the outbreak be over soon to allow children freely to play!

* Reserved families are valid for three months from the reserved date, and allowed to reschedule the session according to the types of the original reserved session.

HSBC Playright PlayScope

17/12/2020

